
Afirmava l’alcaldessa Alba Barnusell, 
en el Ple de l’estat de la ciutat: “Tenim 
com a objectiu continuar transformant 
Granollers per aconseguir una ciutat on 
tothom pugui viure i ser feliç.”
“Granollers és una ciutat forta, activa, 
vital. Preparada per afrontar els reptes de 
present i de futur.”
Del debat es desprèn que volem seguir 
transformant la ciutat per fer-la més 
verda i sostenible, amb més arbres, 
plantes, flors, més saludable per viure-hi 
millor.
Una ciutat més neta i segura. Acabem 
d’adjudicar la nova concessió de neteja 
i recollida de residus, el contracte més 
important de l’Ajuntament: en els pro-
pers 10 anys s’hi destinaran 52 milions 
d’euros.
Granollers, una ciutat amb opor-
tunitats per a tothom. Per garantir 
la bona convivència, el respecte, la 
inclusió, les oportunitats per a tothom 
en una ciutat que és de totes i tots els 
qui la compartim.
Consens i pactes en sanitat, en infraes-
tructures, en mobilitat, en sostenibilitat. 
La ciutat del present i del futur es cons-
trueix des de les aliances, com sempre 
hem fet.
Dibuixant el futur que volem i que 
vam definir al Pla Estratègic de Gra-
nollers 2030, amb la participació i la 
implicació de la ciutadania.
Objectius engrescadors, plens d’opti-
misme i transformadors, acompanyats 
de valors per a nosaltres indispensables 
i que reiterem un cop més: l’esforç, la 
responsabilitat, l’honestedat, el tre-
ball en equip, la capacitat d’escoltar i 
consensuar al servei de la ciutat, amb 
fermesa i objectius clars.

Jordi Terrades
Portaveu del PSC a l’Ajuntament

Aquest setembre l’Ajuntament de Grano-
llers feia balanç dels 20 projectes presen-
tats als fons Next Generation, orientats a 
impulsar les ciutats després de la pandè-
mia de la covid-19.
Un d’ells, pendent del projecte execu-
tiu, és la reforma de l’avinguda Sant 
Esteve, llargament reivindicada per ERC, 
que defensem fer un carril bici segur a 
l’avinguda –davant del model de Ciutat 
30 km/h que impulsa el PSC– i pacificar 
el trànsit de la ciutat per reduir-ne els 
fums. Així ho hem dit moltes vegades al 
govern i ens hauria agradat fer aporta-
cions al projecte, però una altra vegada 
la majoria absoluta del PSC ha optat per 
aïllar-se i no buscar consensos.
Aquest projecte, però, no acabarà sent 
realment transformador, perquè no podrà 
lligar-se amb el del tram nord del carrer 
Girona. Fa uns anys, la reforma entre el 
parc Torras Villà i Francesc Ribas no va 
contemplar en cap moment l’ús de la bi-
cicleta. Aquesta manca de planificació ens 
preocupa i il·lustra que els projectes pre-
sentats no s’emmarquen dins d’un pla de 
transformació de la ciutat i d’un objectiu 
clar de quin model volem, sinó que són  
canvis fets a batzegades. Tres reformes en 
una dècada deixaran un carrer principal 
amb tres estructures diferents. 
Malgrat això, seguirem proposant inicia-
tives com aquesta i volem anar més enllà: 
cal fer una autèntica anella ciclable a tota 
la ciutat i unir-ho a un trajecte segur fins 
als polígons i eixos de transport públic, 
un parc central a Torras Villà i la plaça 
Barangé, que doni continuïtat a la nova 
avinguda Sant Esteve o un altre espai verd 
que lligui el nord de la ciutat amb el sud 
de forma contínua a la llera del Congost. 
Són projectes que poden impulsar una 
autèntica transformació de Granollers i 
apostar per fer la ciutat molt més soste-
nible.

Núria Maynou Hernández
Portaveu d’ERC-AM

Preparats

Hem fet el darrer debat sobre l’estat de la 
ciutat del mandat, un mandat en què la ciu-
tadania va atorgar al PSC la quarta majoria 
consecutiva. Legítima, sí, però cal una 
reflexió col·lectiva sobre els efectes d’un 
govern monocolor durant més de tres lus-
tres. Un mandat marcat per la irrupció de 
la covid-19. Crec que tots el recordarem 
com el de la pandèmia, en el qual s’han 
perdut moltes vides i moltes persones han 
vist afectada la salut i la situació personal. 
Però també serà recordat per l’inici de la 
guerra d’Ucraïna, que està provocant una 
crisi global per l’encariment de l’energia, 
amb una inflació del 10 %.
Aquest mandat, l’actitud de Junts ha estat 
la d’un grup de govern. Es podria dir que 
hem governat des de l’oposició. Què hem 
fet des de Junts? Tancar acords pressupos-
taris, el 2020 i 2021, que s’han materia-
litzat en més de 3 milions d’euros per fer 
inversions a la ciutat i al teixit productiu, 
tot en temps de greus dificultats. No hi 
ha ningú que en la nostra situació pugui 
exhibir aquest full de serveis. Ningú.
Hem pensat la ciutat, l’hem imaginada. 
I de forma encertada han prosperat pro-
postes que defensem des de fa anys com 
el replantejament de la Fira de l’Ascensió 
o la futura introducció del pagament 
per generació en la recollida de residus. 
Resten temes pendents, com el trasllat del 
camp de futbol, el cobriment de la via del 
tren o la modernització de la governança 
dels nostres centres sanitaris per retenir 
personal i talent. 
Un mandat marcat pel relleu a l’alcaldia, 
no explicitat prèviament, amb una nova 
alcaldessa a qui està costant molt parlar de 
Catalunya com una nació i reconèixer que 
té dret a decidir el seu futur. I no podem 
deixar perdre aquells consensos defensats 
sempre des de l’Alcaldia de Granollers.
Hem viscut un mandat inèdit en molts 
sentits, amb la pandèmia, la crisi ener-
gètica o el final d’una època de majories 
absolutes, encarnat en el canvi d’Alcaldia. 
La societat és complexa, els reptes també. 
Junts per Granollers ha estat i seguirà es-
tant al servei de la ciutat. Estem preparats 
per governar Granollers.

Àlex Sastre Prieto
Portaveu de Junts per Granollers

Estat de la ciutat
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